
Udenrigsudvalget

Til: Udviklingsministeren

Dato: 18. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 42
Vil ministeren i forlængelse af artiklen ”Som koreaner skammer jeg mig over
GGGI” skrevet af koreaneren Jin Tae-Hwang, Information, 15. november
2013 oplyse,
– om ministeren mener, at GGGI i øjeblikket har den nødvendige kvalitet og

kapacitet, der gør, at organisationen kan løse opgaver for dansk udvik-
lingsbistand?

– om ministeren mener, at GGGI i fremtiden vil få den nødvendige kvalitet
og kapacitet, der gør, at organisationen kan løse opgaver for dansk udvik-
lingsbistand?

– hvilke konkrete resultater ministeren mener, at GGGI har opnået i den pe-
riode, hvor Danmark har støttet organisationen økonomisk?

– hvordan ministeren vurderer kvaliteten og resultatet af de projekter, som
Jin Tae-Hwang omtaler i sin artikel, set med udviklingspolitiske øjne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. december 2013.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Per Stig Møller
formand
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